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1a Assemblea General AFA 
Curs 2024 - 2025 

 
Data: Dimarts, 12 de Novembre de 2024. 

Hora: 17:15h a 19.15 aproximadament. 

Assistents: 25 persones, entre les quals hi ha 6 membres de la Junta de l'AFA: Elisabeth 
Ferri, Cristina Chiquero, Mariona Pujol, Rocio Real, Victoria Sala, Eloi Miguel. 

 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l'acta anterior.  
Es dona per aprovada 
 
2. Revisió tancament econòmic 2023 - 2024 
La comissió d'econòmiques presenta el tancament econòmic. 
S'explica l'activitat econòmica de l'AFA del curs passat, estructurada en comissions. 
Comparativa de pèrdues i guanys per comissió i per conceptes. 
 
Els documents presentats son Balanç de Situació, Pèrdues i Guanys i Memòria del curs, 
i s'adjunten a l'actual acte. 
 
Es fa efectiu el relleu a la Comissió d'Econòmiques; on Eli Puentes comunica que deixa 
la comissió, i Eli Ferri i Rocío Real agafen el relleu a la comissió.  
 
3. Aprovació dels pressupostos pel curs 2024-2025 per a totes les comissions 
 
Capacitat de generació d'ingressos 5.660 euros, 283 famílies han pagat la quota aquest 
curs (71%). 
 
S'acorda la inversió de 15.000 euros del fons AFA en els pressupostos aportats per 
cadascuna de les comissions. TOTAL 12.371 euros. 
 
Es presenta la proposta de pressupost per a cada comissió. 
La nova comissió de Sostenibilitat i Comunitat (anterior Benestar), donat que es nova 
creació, comenta que realitzarà una nova proposta, d'acord els nous objectius. Es 
conclou que es revisaran les seves necessitats. 
 
S'aprova de forma unànime.  
Es demana a les comissions que ajustin les despeses; i que en cas de superar la xifra 
proposada haurà de ser aprovat per assemblea. 
 
S'adjunta a aquesta acte els pressupostos aprovats. 
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4. Revisió de l'estat actual de les comissions  
 
Debat // Re-definició concepte comunitat aprenentatge 
 
La direcció de l'escola manifesta la voluntat d'incorporar representació de membres de 
l'equip docent a les comissions. Voluntat de tornar als orígens de la comunitat 
d'aprenentatge. La direcció assigna mestres a cadascuna de les comissions de l'escola. 
SAM/SAV no té cap membre de l'equip docent assignat. 
 
Es parla de la importància de transmetre la informació i de la desvinculació de l'equip 
docent i l'equip directiu amb la comunitat d'aprenentatge. Objectiu de millorar els 
vincles comunicatius. 
 
Sorgeix la necessitat de debatre per redefinir el concepte de comunitat 
d'aprenentatge. Es resol portar-ho a plenari. 
 
Revisió comissions: 
 

• Comissió Econòmica. S'explica que la comptabilitat de l'escola la portarà una 
gestoria externa. 

• Comissió d'Extraescolars. Sense representació de cap membre a l'assemblea.  
• Comissió d'Acollida SAM/SAV. Recordatori a les famílies de la compra de 

tiquets. 
• Comissió de Benestar. Canvi de membres, proposta de canvi de nom. 

Presentació del projecte de la nova comunitat. Es manifesta la voluntat de 
capitanejar l'impuls de la comunitat d'aprenentatge. Comissió de Sostenibilitat 
i Comunitat. Presentació de projectes de la nova comissió: intercanvi de roba, 
intercanvi de joguines, pintar pati infantil (en coordinació amb 
Infraestructures). Es proposa l'organització d'una festa autogestionada on fer 
intercanvi de roba i joguines. S'adjunta la presentació a l'acte. 

• Comissió de Menjador. Canvi coordinadora del menjador. Manca de 
monitoratge estable. Discrepàncies entre l'empresa i els monitors que han 
marxat a altres escoles. Es demana a l'empresa que s'ofereixi la possibilitat de 
participar a les famílies a l'espai menjador. Establiment d'indicadors per valorar 
la qualitat del servei (propostes lliures i dirigides, espai de descans, 
dinamització de patis, traspàs de servei entre monitors i mestres). Millora de la 
comunicació amb les famílies. 

• Comissió d'Infraestructures. Instàncies a l'Ajuntament per demanar millores als 
edificis (manteniment/brigada). 26-27 abril nova jornada manetes. 
Replantejament de la jornada amb grups de famílies que pre-elaborin 
propostes i es portin a terme el dia de la jornada.  

 Es demana que es moguin els contenidors del carrer Pascual Madoz. Peticions a 
 la regidora d'Educació de l'Ajuntament de Mataró.  
 Novembre 2025 inici de les obres del Projecte Re-natura. L'Ajuntament es 
 compromet a destinar una partida de 200mil euros a posar tendals a les  escoles 
 de Mataró. En el cas del Coromines només es preveu la instal·lació de 
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 tendals a l'edifici d'infantil. Dijous 14 de novembre s'informa de l'adjudicació 
 del projecte arquitectònic - Presentació d'avantprojecte. Es preveu un procés 
 participatiu de les famílies. Proposta de participar. 

• Comissió de Canguratge. Necessita relleu. Es fa una crida. Implica l'organització 
del monitoratge per les reunions d'aula, assemblees, etc.   

• Comissió Casal. Comissió sense membres. Es fa una crida a la comunitat a nous 
membres. Es reclama a l'Ajuntament un increment de vetlladors, competència 
municipal. Cerca d'empreses de lleure, gestió de la subvenció. Importància de 
tenir informació sobre les necessitats educatives dels infants inscrits. Es 
planteja que l'AFA haurà d'assumir una partida pressupostària extra per pagar 
personal addicional per atendre infants amb dificultats. Si no hi ha relleu a la 
comissió no es podrà oferir el servei de Casal 2025. 

 
5. Espai de reflexió 

• Piscina. Depesa de 3.600 euros de canguratge de monitors de piscina. Ja 
pressupostada pel curs 2024-2025. S'explica que la proposta de copagament es 
va decidir al Consell Escolar. S'aclareix que l'AFA assumeix les despeses de 
monitoratge. Debat pendent de si se segueix destinant aquests diners de l'AFA 
a pagar el monitoratge per aquest servei.  

• Nou horari obertura de portes. Acabem el temps límit de la sessió i s'emplaça a 
parlar-ho al plenari o propera assemblea AFA 

 
6. Precs i preguntes 
Acabem el temps límit de la sessió, i no es formulen. 


